
Bestyrelsesmøde FKO mandag d. 22.01.24 kl. 16.30 

Referat  
 
 
 
 

Tilstede: Jørn Hansen JH, Jørgen Knudsen JK, Henriette Echwald HE, Daniel Allerup DA, Camilla Lynge CL, 
Henrik Beckwith HB, Peder Jørgensen PJ, Michael Aaquist MA, Ursula Søborg US. 
Fraværende:  

 

1. Referat fra sidst og 
dagens dagsorden 

 

Referat fra 30.11.23 og dagens dagsorden er godkendt. 

2. Økonomi/regnskab 
2023 inkl. budget 2024 

 
 
 

Økonomi 2023 JH og HE: Der er afholdt indledende møde og næste møde afholdes uge 4. 
Regnskabet forventes at være færdig til udgangen af marts. Vi er længere fremme end normalt. 
Kontoplanen er næsten færdig. 
 
Budget 2024 JH og HE: Ift. budgettet forventes det at der køres efter disse som er indmeldt. For at 
kunne lave hensættelse til 2024 skal der være et overskud i afdelingen. En samlet bestyrelse skal 
godkende budgettet og evt. ønsker om hensættelser. 
 
MA: Vi har fået en ekstra regning som ødelægger vores resultat, hvilket er meget ærgerligt, idet vi 
havde forventet et overskud på omkring 10.000 kr. 
Der vil blive fulgt op på, hvorfor denne først kommer så sent, når den er godkendt for længe 
siden. 
 
Der kommer et helt nyt system til vores regnskab, hvor alle gamle konti udgår. Vi bruger forsat e-
conomic, men det vil blive mere overskueligt i fremtiden. 
 
US: Vi har haft fat i Mette omkring en enkelt faktura, der hænger. 

3. Projekter VKI JH: Ugentlige møder og forleden med kommunen. Økonomien afholder os fra en endelig 
aftale. Den engangsydelse vi skal modtage fra kommunen vil være låst i 3 år uanset, hvad der 
ellers sker politisk. Der er et momsspørgsmål på omkring 800.000 kr. som der skal være styr på, 
hvor vidt vi modtager det eller skal tilbagebetale det ift. tilskuddet på de 3,5 mio. kr. 



Der er derfor ikke endelige afklaring og vi skal overveje om vi skal have en revisor til at se på det. 
Driften ser usikker ud, som det ser ud nu. 
 
Hallen vil have ansat 2 rengøringsassistenter og 2 livreddere. Øvrig drift skal varetages af 
bestyrelsen og driftsgruppen. 
 
MA: Er der styr på at vi har folk som kan gennemskue økonomien? 
JH: Vi får hele tiden nye tal fra kommunen, hvilket gør det svært at gennemskue, selv for en 
revisor, men vi opsøger den hjælp vi har behov for, inden vi godkender aftalen. 
 
 
”Vig byskov” JH: Møde den 22.01. omkring ansøgning af fonde. 
 
 
Klubhus FKO PJ: Der er rejst vægge og sat spær på. Vejret har været imod håndværkerne. Der er 
lavet aftale med VVS firma. Planens følges. Økonomien er positiv. 
 
 
Foreningshus JH: Der har været reception med information om, hvad det kan bruges til. 
Bookingsystemet fungerer desværre ikke endnu og der mangler også inventar ift. afholdelse af 
møder. Der er dog allerede aktiviteter ifa. Træning. 
Alle foreninger i Vig-området kan bruge huset. 

4. Opfølgning på Vig 
festival 2024, 
arrangement koncert 
2024 og 3-dages 
marked 

Vig festival JH: Vi mangler at lancere 1 hovednavn, så er programmet på plads. Der forventes 
forsat udsolgt. 
 
Arrangement koncert 2024 JH: Afventer forsat eventselskabet ift. hvad de kan skabe af musik ift. 
budget. 
 
3-dages marked JH: Vi afventer eventselskabet. Tivoliland har sagt ja. 
 



5. De enkelte 
udvalgsrepræsentanter 

MA - Fodbold: Vi er udfordret af sne, men dejligt at skulle komme i gang igen. Vi har lavet et 
årshjul i udvalget. Vi laver en medlemsundersøgelse for at høre, hvad vores medlemmer mener 
om det vi gør.  
Ungdomsholdene er startet og øvrige hold kommer. 
Vi har godt besat af trænere, men mangler en enkelt til u19. 
Der er kommet styr på div. Datoer såsom reklameture og sommerlandcup. 
Vi kan ikke undvære reklameindtægterne. Vi vil forsøge at få lidt mere for dem nu, hvor 
posttaksterne er steget. 
Vi har mistet lidt seniorspillere, men har forsat 3 hold seniorer. 
 
Vi vil forsøge at udvide udvalget, så der er flere hænder til de forskellige opgaver. Det vil vi bl.a. 
bruge medlemsundersøgelsen til. 
 
JK: Vi bør overveje om vi skal til at tilbyde fodbold for piger. 
 
Vi arbejder på at oprette et arbejdende fredagshold, som kan gå og gøre klar på banerne. 
 
HB – Vig motion: En fantastisk milepæl er igen passeret; vi har rundet 726 medlemmer pr. 22. 
januar 2024!! Dette betyder, at vi ligger på den meget postive side if. til budget 2024 hvor der er 
budgetteret et lavere “indgangstal” medlemmer pr. 1. januar end status d.d.  
Der er afholdt samarbejdsmøde med Vig Gymnastikforening (VG) omkring eventuelt samarbejde 
med VG om ”bløde” aktiviteter” (yoga) og deres visioner for fremtiden. Mødet blev initieret på 
baggrund af de nye trænings faciliteter i Sparekassen Sjællands lokaler. VG går efter en evt. 
tilbygning til VKI hallen på den lange bane…… På mødet blev det også rundet hvordan vi kan få fat 
i aldersgruppen 25 – 40 år. Det er aftalt at vi løbende har dialog omkring muligheder for 
samarbejde. 
Aktivitetsudvalget har bordet rundt drøftet henvendelse fra tidligere Bike instruktør – Der var 
enstemmigt enighed om, IKKE at tilbyde at genoptage samarbejdet. 
FittnesTry dag afviklet 13. januar – Mest pleje af eksisterende medlemmer…. 
Aktivitetsudvalget har evalueret på de to studiebesøg i henholdsvis Roskilde og Slagelse. 
(Reformer og eGym). På kommende møder vil vi beslutte i hvilken retning vi skal lægge vort 



udviklings fokus – Dette i tilknytning til ”Players First” spørgeskemaundersøgelse som er udsendt 
d.d. til alle medlemmer. 
Resultatmæssigt har VM klaret sig positivt i 2023 dog under budget idet vi ikke nåede det 
budgetterede antal medlemmer - Der ud over er der regnskabsteknisk hensat ind i 2024 som 
betyder, at resultatet for 2023 påvirkes negativt heraf.  
VM budgetterer med øget omsætning i 2024 og et resultat på ikke under DKK 145ts. i 2024. I 
budget er der afsat DKK 300ts. til nyt udstyr. Der planlægges at søge yderligere midler minimum 
hos DGI omkring opgradering løbebånd og Cross-trainere samt ligeledes midler i FKO regi jf. 
tidligere fremsendt investerings ønsker/behov. 
 
 
DA - Boksning: Vi har haft 2 unge boksere i diplomkamp og arbejder hen imod, at flere af dem 
kommer afsted. Overskud 2023 på knap 26.000 kr. som ønskes investeret i nyt udstyr og andre 
formål i klubben i 2024. Overskuddet ønskes derfor overført til 2024 regnskabet. 
 
CL - Håndbold: Vi er halvvejs i sæsonen. Vi har tilmeldt et serie 4 hold. Vi mangler trænere. Ellers 
går det godt. Tur ind og se håndbold gennem rejsepuljen. 
 
MA: Et forslag kunne være at hive nogle af de yngre spillere op og træne med de ældre, så de kan 
udvikle sig og lære af de ældre. 
 
JK - Floorball: Der er kommet godt gang i +60 år holdet, som spiller hver torsdag kl. 14-16 i Vig. 
Fremmødet ligger på 10-12 spillere. 
 
Holdet torsdag aften kl. 19-21 er fortsat velfungerende med fremmøde på 18-24 spillere. 
 
Vi har fokus på at spille efter reglerne for motionsfloorball, så spillet bliver mere teknisk og mindre 
fysisk. Spillerne har taget godt imod ”opstramningerne” 
 
Der er søgt om fornyede haltider for holdene i perioden 1. juli 2024 og et år frem, samt en ekstra 
tid tirsdage kl. 19.30-21.00 i samme periode. En evt. kombination af floorball og badminton. 
 



Floorball-afdelingen kom ud af 2023 med et overskud på kr. 34.00. 
 
HE - Kajak: Vi er omkring 40 medlemmer i afdelingen. Vinterroning har været aflyst nogle gange 
pga. is. Vores vinteraktiviteter, som ikke relaterer sig motion har været afviklet. 
Vi har en plan for nye investeringer i afdelingen. 
God stemning i afdelingen. 

6. Åbent punkt for 
tilføjelser 

Telt MA: Skal vi forsat leje teltet ud eller kun bruge det internt. Det har givet 8-9000 kr. i overskud 
for 2023. Det koster 600 kr. til deling, hver gang holdet sætter telt op. Dog er det gratis når det 
sættes op for foreningen. 
 
JH: 4 er for lidt til at opsætte teltet, det skal deles ud på flere. Konceptet skal gennemtænkes igen, 
så vi sikrer smidighed i de økonomiske transaktioner, hvem der skal betale og hvad der skal til for 
at få det opsat gratis. 
 
PJ: Jeg synes man skal køre videre med det her i foråret også skal der herefter ligge i regi af 
klubhuset. Jeg har også nogle som vil hjælpe med det. 
 
Teltet bliver sat op om tirsdagen og taget ned igen tirsdag.  
 
Der tales frem og tilbage omkring, hvordan teltet i fremtiden skal kunne sættes op og hvem der 
skal stå for det. Hvis nogen vil overtage opgaven, er den ledig. Der drøftes ligeledes bil og at denne 
står overfor en større reparation. 
 
Peder og Michael taler videre om overdragelse af opgaven. 
 

7. Dato for nyt 
bestyrelsesmøde 

Mandag den 19.02.24 kl. 17.00. Sted kommer. 

8. Eventuelt Årsmøde JH: I skal forberede hvordan jeres afdelinger ser ud om 3 til 5 år. Datoen er aftalt til 
lørdag den 24.02.24 kl. 14.00. Sted kommer senere. Hvis I vil have en fra jeres afdeling med, kan i 
gøre dette. Der skal tales budget og strategi. 
 
Vi modtager besked fra Jørn omkring dagen.  



Alle afdelinger, skal hurtigst muligt melde til Jørn omkring, hvem fra afdelingen + påhæng vi 
ønsker skal deltage i årsmødet. 
 

 


